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Abstract (en)
[origin: US4461236A] A gluing head comprises a valve which intermittently allows the delivery of glue to an ejection port for application to sheet
material which moves relative to the head. The head is provided, downstream of the ejection port in the direction of relative motion, with a stepped
recess and a low pressure source is coupled to the recess whereby glue threads formed upon the discontinuance of the delivery of glue to the
ejection port will be drawn upwardly away from the sheet material.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum intermittierenden Auftragen von Klebstoff etwa auf Verpackungsmaterial (6) mit Hilfe einer absperrbaren
Leimdüse (2), hinter welcher sich eine stufenförmige Ausnehmung (9) befindet, in der eine Bohrung (10) mündet, die an eine Unterdruckquelle
angeschlossen ist, so daß Leimfäden (8), die sich nach Schließen der Leimdüse (2) ausbilden, nicht auf das zu beleimende Material (6) oder
Maschinenteile, mit denen dieses Material in Berührung kommt, gelangt, sondern vielmehr abgesaugt wird.
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